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Nieuwe fietspaden voor Stationsstraat in As: Antwoord op 
veelgestelde vragen (Q&A) 
 
 
SNELHEID 
Q: De maximumsnelheid op de Stationsstraat bedraagt momenteel 70 km/u. Dat zal ook zo blijven 
na de vernieuwing. Waarom kan dit niet verlagen naar 50 km/u? 
A: In dit project heeft men de maximumsnelheid bekeken. Er is uiteindelijk gekozen om de snelheid 
van 70 km/u te behouden. Dit is in overeenstemming met de snelheidsnorm voor gewestwegen 
buiten de bouwde kom zoals beschreven in de dienstorder van AWV 
(https://wegenenverkeer.be/sites/default/files/uploads/documenten/MOW-AWV-2016-02.pdf). De 
Stationsstraat in As is een gewestweg en is een belangrijke invalsweg naar het centrum. De weg 
maakt bovendien de verbinding naar de N75 richting Genk en Dilsen-Stokkem.  
 
In sommige gevallen wordt buiten de bebouwde kom ook 50 km/u-norm toegepast. Deze gevallen 
zijn voor dit project niet van toepassing. De Stationsstraat kenmerkt zich door vrijstaande 
bebouwing. Er zijn geen zogenaamde punctuele omstandigheden langs het tracé, zoals 
fietsoversteekbewegingen, natuurgebieden of kunstwerken. En de snelheid van 70 km/u stemt 
overeen met het Mobiliteitsplan van As. Gelet op deze omstandigheden is het behoud van de 
snelheid aangewezen.  
 
 
PARKEREN - INRITTEN 
Q: Bermparkeren is niet meer mogelijk in het nieuwe ontwerp. Waarom? 
A: Die ruimte wordt gebruikt voor de aanleg van groenzones en vrijliggende fietspaden. 
Langsparkeerplaatsen zijn bovendien hinderlijk voor de zichtbaarheid en kunnen leiden tot 
conflictsituaties met fietsers, denk aan gevaarlijke manoeuvres op het fietspad of openslaande 
portieren. De meeste woningen hebben voldoende parkeerruimte op privéterrein en er is een kleine 
parking aan de Driebankenstraat, waardoor de noodzaak voor publieke parkeerplaatsen eerder 
beperkt is.  
 
Q: Hoe breed worden de inritten van de woningen aangelegd?  
A: De breedte van inritten van woningen of handelszaken die grenzen aan gewestwegen zijn op 
voorhand vastgelegd. Voor woningen is dat 4,5 meter, voor bedrijven met groter vervoer 7 meter. Er 
wordt maar één toegang voorzien. Meer info: https://wegenenverkeer.be/veelgestelde-
vragen/regelgeving/mijn-bedrijf-of-woning-grenst-aan-een-gewestweg-wat-zijn-de-regels 
 
Nog specifieke vragen? Contacteer ons zodat wij hiermee waar mogelijk kunnen rekening houden.  
 
Q: Zal de inrit van de woningen goed aansluiten op de nieuwe rijweg en fietspad? 
A: De rijbaan blijft op hetzelfde niveau liggen. De helling voor het uitrijden zal dan ook niet wezenlijk 
wijzigen. Achter het fietspad komt nog een berm, tot aan de perceelgrens. Aan de perceelgrens zal 
de inrit op hetzelfde niveau aansluiten.  
 
Nog specifieke vragen? Contacteer ons zodat wij hiermee waar mogelijk kunnen rekening houden.  



ONTWERP 
Q: De fietspaden worden vrijliggend van de rijweg aangelegd en zullen dus opschuiven richting de 
woningen. Kunnen bewoners vlot de woning verlaten, met voldoende zicht op de rijbaan?  Gaan 
wij dan het fietspad niet blokkeren? 
A: Heel wat woningen liggen ver van de rijweg, dat blijft ook het geval wanneer er vrijliggende 
fietspaden worden aangelegd. Als de fietspaden straks achter de bomen liggen en er geen auto’s in 
de bermen kunnen parkeren, zal automatisch het zicht verbeteren. AWV vraagt evenwel om geen 
hoge obstakels vlak achter de perceelgrens aan te leggen die het zicht kunnen belemmeren.   
 
De bomen en de rijbaan blijven op dezelfde locatie liggen en wijzigen dus niet. Aangezien het 
fietspad niet meer tussen de rijbaan en de bomen ligt, kan men verder gaan staan om de rijbaan op 
te rijden en heeft men een beter zicht op het verkeer. Bij het in- of uitrijden gaat men mogelijks even 
stilstaan op het fietspad. Als dit met de nodige hoffelijkheid gebeurt, mag dit niet tot een probleem 
leiden. De nodige voorzichtigheid en alertheid is altijd aangewezen.  
 
Q: De breedte van de groenzone, tussen de rijweg en het fietspad, varieert per locatie. Doorgaans 
is de groenberm 1,75 meter breed, maar op sommige plaatsen bedraagt het meer dan 4 meter. 
Waarom? 
A: De berm tussen het fietspad en de rijbaan is 1,75m. Dit is nodig omdat er een wadi wordt 
aangelegd om het water te bufferen en te laten infiltreren. Op sommige locaties staan er al bomen of 
worden er nieuwe laanbomen aangeplant. In deze zone is er meer ruimte nodig en is de berm 3m 
achter de bomen aangehouden. 
 
Q: De fietspaden aan de Driebankenstraat veranderen niet. Waarom?  
A: Dat kruispunt is, samen met de fietspaden, eerder al vernieuwd. Deze zone valt buiten de 
projectomvang.   
 
Q: Wijzigen de bushaltes?  
A: Neen, de locaties van de bushaltes wijzigen niet. In het nieuwe vervoersplan van De Lijn zijn die 
haltes ook behouden. Voor een betere toegankelijkheid worden blindegeleidetegels aangebracht. 
 
 
GROENAANLEG 
Q: Tussen de rotonde aan het gemeentehuis en het kruispunt met de Driebankenstraat blijven de 
bomen langs de Stationsstraat behouden. Waarom?  
A: Er is gekozen om de bestaande bomen zoveel mogelijk te behouden, om een laaneffect te 
bekomen. Om dat effect te vergroten zullen extra bomen geplant worden, maar uitsluitend aan de 
kant waar vandaag al bomen staan. Bomen aan weerzijden van de rijweg zouden een veel groter 
ruimtebeslag betekenen.  
 
Er is een overeenkomst met de gemeente As voor het onderhoud van de bomen. Hierbij wordt er 
jaarlijks een visuele controle van de bomen gedaan. Indien nodig wordt daarbij de boom bijgesnoeid 
en worden dode takken verwijderd. De bomen zijn oud maar ze zijn nog in goede gezondheid om 
enige tijd mee te gaan. Ondertussen kunnen ook de nieuwe bomen al aangroeien. De uitvoering van 
de werken zal zeer omzichtig moeten uitgevoerd worden om de bomen en hun wortels niet te 
beschadigen. 
 
 
 



Q: Zullen de bomen het zicht op het fietspad belemmeren? 
A: We leggen het fietspad achter de bomenrij. Op die manier worden de fietsers in het zicht gebracht 
van voorbijrijdende auto’s. Doordat de aanliggende fietspaden verwijderd worden gaat men verder 
kunnen doorrijden om de rijbaan veilig te kunnen oprijden.  
 
 
PROCESVERLOP 
Q: Hoe werden bewoners al geïnformeerd? En hoe gebeurt dat in de toekomst?  
A: Op 15 juni 2021 heeft AWV een digitale infosessie georganiseerd voor aangelanden en de directe 
omgevingen. Tijdens de infosessie werd het ontwerp toegelicht. Een belangrijk component ging over 
de procedure voor de grondverwervingen, waarvoor de gesprekken kort na de sessie zouden 
opstarten. De externe onderhandelaar was de avond van de infosessie ook aanwezig. De betrokken 
eigenaars waarbij een inname nodig was, werden ook persoonlijk gecontacteerd en geïnformeerd. 
 
In het kader voor de aanvraag van de omgevingsvergunning werd een openbaar onderzoek 
georganiseerd. Gedurende 30 dagen kon iedereen de plannen inkijken en bezwaar indienen. Het 
openbaar onderzoek wordt steeds per aanplakking via een gele affiche kenbaar gemaakt.  
 
Bij de start van de werken plant AWV steeds een nieuwe inforonde. Wellicht wordt een nieuwe 
infosessie georganiseerd, met focus op fasering, omleidingen en bereikbaarheid. Tijdens de werken 
gebruikt AWV een waaier van kanalen, waaronder de projectsite (nu al online), een nieuwsbrief, 
bewonersbrief en persbericht. Doorgaan schakelt AWV ook een bereikbaarheidsadviseur in.  
 
Q: De opmaak van een nieuw wegontwerp volgt een vast stappenplan of projectmethodologie. 
Hoe gebeurt dat voor de Stationsstraat? 
A: Mobiliteitsplannen volgen doorgaans inderdaad een gefaseerde methodologie, waarbij een start- 
en projectnota gekende onderdelen zijn. Dit is echter geen verplichte procedure voor de 
vergunningsaanvraag.  
 
Voor de Stationsstraat werd een Unieke Verantwoordingsnota opgesteld, waarbij zowel start- als 
projectnota worden gecombineerd. Eigenlijk komt dit op hetzelfde neer. In die nota worden ook 
concepten en varianten gewikt en gewogen. Dit wordt toegepast bij minder complexe projecten. Het 
concept van vrijliggende fietspaden wordt met succes elders in Vlaanderen op gelijkaardige wegen 
toegepast.  
 
 
 
 


